
GRIMSMARK-GUNSMARK PROTOKOLL STYRELSEMÖTE
INTRESSEFÖRENING 2022-05-12

Närvarande Ingrid Sjöström-Moen
Per Moen
Monica Jonsson
Nils Wallmark
Bo Lundqvist
Patrik Andersson
Yngve Pettersson
Susanne Rönnberg (deltog i slutet av mötet)

§   1 GGI:s möte öppnades av Ingrid Sjöström-Moen. 

§   2 Val av justerare. Styrelsen valde Nils Wallmark.  

§   3 Föregående protokoll. 
Patrik byter plats på gungställningarna vid byastugan och badplatsen. 
Patrik och Bo sätter upp den nya anslagstavlan vid E4:an i Grimsmark. 
Nisse beställer vattenuppsamlingsbrickan under diskmaskinen av Sikeå plåt. 

§   4 Byastugan – Utvärdering av arbetet på byastugans södra gavel (information 
inför nästa etapp). Underarbetet gjordes av 4 personer, det kunde ha varit 5 personer. 
När det gäller plåtslagningen kan det vara 4-5 personer. På söndagen den första 
veckan blev det ingen lunchrast utan endast en fikarast. Under lördagen den andra 
veckan blev jobbet klart, så det blev inget jobb med gavelförändringen på söndagen. 
Ingrid har antecknat vilka som ordnat fika under f m resp e m till de som arbetade 
med gavelförändringen den 2, 3 och 9 april 2022. 
I år var det en lämplig tidpunkt med dessa två helger, fikat fungerade bra. Yngve 
hade ledigvecka första veckan och det fungerade bra när byggnadsställningen sattes 
upp, gaveln revs och att få tag på folk som hjälpte till. Vi är nöjda och tacksamma för
den insats som bybor bidragit med när det gäller gavelförändringen och även de som 
ordnat fika till byggarbetarna.  

Kostnadsberäkningen för gavelförändringen blev ca 25 000:-, yta ca 47 kvadratmeter.
Kostnadsberäkning för att fortsätta med plåtslagning långsidan mot byavägen blir 
ungefär dubbelt upp. Hela långsidan 28 m x 4 m höjd = 112 kvadratmeter. 
Plåtslagning stora salen t o m köket ca 18 m x 4 m höjd = 72 kvadratmeter. Fönstren 
är dåliga, det är 5 fönster mot byavägen t o m köket (3 i stora salen, hallen, köket) x 
ca 12 000:- =  60 000:- + 50 000:- (reglar, isolering, vindduk och plåt) = 110 000:-. 
GGI har för lite pengar för att fortsätta med underhållet av fasaden.

Om Kommunen ger ett positivt besked till bidrag, då kan också Boverket ge ett 
positivt besked till utbetalning av bidrag. Nästa gång bidragsansökningar skickas in 
föreslår Bo att GGI skickar två olika ansökningar, så att bidragsansökan för 
handikappanpassat kök och toalett söks för sig. Vi tar nya tag i september.

Yngve kollar upp om fönstren i byastugan endast går att byta ut eller renovera på 
utsidan, där de är som sämst. Åtgärd för fönstren tas upp på styrelsemötet i 
september. I stora salen är det lämpligt med ett öppningsbart fönster. 



Nisse köper in skivor för åtta fönster, så att vi kan få lägre uppvärmningskostnad 
inför kommande vinter. Lämpliga skivor är 1.20 m x 2.40 m, som passar till fönstren.

På årsmötet ska frågan ställas om någon har skogsplantering som kan ge inkomst till 
GGI. Ingrid skickar ut förfrågan via sms till medlemmar inom GGI om någon nu 
behöver hjälp med skogsplantering. Pris för lokalhyra av byastugan ska också tas upp
på årsmötet. 

Bidrag från Studieförbundet Vuxenskolan till GGI för kulturutbud. Bo påminde 
att det på kulturrapporten även ska framgå antal rörelsehindrade som varit 
närvarande på aktiviteten (förutom de uppgifter som finns antecknade sedan tidigare 
på informationsbladet om arbetsgrupperna och aktiviteterna). 

§   5 Idéer inför sommaren för att få in pengar till GGI. De förslag som inkommit 
till styrelsen angående aktiviteter är loppis och/eller plantförsäljning där man betalar 
till GGI för bordet, bakluckeloppis där man betalar för platsen eller en viss procent 
av det som säljs, motionsrunda runt sjön med startavgift. Ingen som var närvarande i 
styrelsen kommer att ansvara för dessa aktiviteter, så styrelsen överlämnar 
förtroendet för att genomföra dessa aktiviteter till de inom GGI som vill ta på sig det 
ansvaret. Ordförande Ingrid ska då kontaktas, så att det framförs till styrelsen vem 
som är ansvarig för aktiviteten och att man kan få hjälp med t ex annonseringen.

§   6 Ekonomi. Hyra byggnadsställning för 10 dagar blev 2 250:-. Elektrikern från 
Holmsund åtgärdade luftvärmepumpen, det tog 2 tim och kostade 3 800:- inkl 
resekostnad. (Ingrid har skrivit instruktioner ang luftvärmepumpen som hon har fått 
från elektrikern som finns på högtalarhyllan). Behållningen efter valborgsfirandet, då
det var fika- och lotteriförsäljning blev ca 1 500:- (inköpskostnaden 522:- är 
medräknad). Att grilla korv var gratis.  

§   7 Verksamhet sedan sist och kommande. Valborgsmässofirandet vid badplatsen var 
välbesökt ca 60 st, varken Gumboda eller Ånäset hade någon majbrasa.
Städdag blir onsdag den 18 maj kl 18:00 och kl 19:00 blir det auktion av det som 
finns på byastugans vind. Styrelsemötet flyttades till idag, i stället för städdagen.

§   8 Namnförslag till byastugan. Lämna in namnförslag till byastugan, det vinnande 
förslaget erhåller en liten vinst och beslutas på årsmötet att börja gälla.   

§   9 Övriga frågor och ev information. 
Trafikverket har skjutit fram byggstarten av nya E4:an till år 2027 och därför 
avvaktar vi med att ordna en informationskväll med Trafikverket om nya E4:an.
GGI accepterar höjning av bredbandskostnaden från 161:-/månad till 275:-/månad, 
eftersom det är bland de lägsta på marknaden. 
Tomas kommer att hänvisa samerna till styrelsen nästa säsong, styrelsen tar upp i 
september vart samerna kan få förvara foder till renarna.

Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 13 sept kl 19:30.

Grimsmark-Gunsmark byastuga 2022-05-12.
Justeras Vid protokollet

Nils Wallmark             Monica Jonsson


